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Ordföranden har ordet...

Nu är vi mitt inne i jaktsäsongen och det märks 
på många sätt. Vi har fullt upp med att plane-

ra jakter, ta hand om vilt och förebygga kalla fötter.  
Själv har jag också rätt bra koll på lantbrukets och 
skogsägarnas intressen och synpunkter, vilka säkert 
kommer att påverka våra förutsättningar alltmer. 
Älgarna äter upp skogen och ”vildsvinsplågan” 
dominerar hos jordbruket. I en färsk rapport vill 
Naturvårdsverket se att jakten på hondjur ökar, 
att utfodringen av vildsvin slopas och att statlig 
skyddsjakt övervägs i vissa fall. Målet är en halve-
rad vildsvinsstam senast 2025. Det ska bli intressant 
att se vilka beslut som kommer att fattas av Natur-
vårdsverket och Livsmedelsverket, och som vi då 
måste förhålla oss till.

På himmaplan och på annan nivå kommer vi 
stångas med förhandlingar om nya nyttjande-

rättsavtal med Malmö Stad och Sydvatten. Även 
hur vår skytteverksamhet ska fungera i framtiden är 
under behandling då MJC´s avtal med MSG snart 
löper ut. Osäkerheten är stor vad gäller MSG´s 
förmåga och kapacitet att i framtiden själva kunna 
förvalta jaktskytteverksamheten. Vi räknar med att 
bilden ska klarna inom kort och håller er informe-
rade via hemsidan. 

          
         

    
  Göran Svejme, ordförande

Malmö Viltvårdsförening
Medlemsnytt # 2 2019

 På gång i föreningen          

Kurser & utbildning 
26 & 28 november (fullbokat)

 Kurs  - Lär dig göra korv och pastej.
10 december
Föreläsning

Kalla hundnosar hittar varma kroppar
Professor Ronald Kröger

9 januari
Start jägarskolan

Jakttider
(sista jaktbart datum)

31december
◉ gräsand, kricka

31 januari
◉ kronhjort, rådjur, fasan

 15 februari
◉ hare, rödräv, grävling

 29 februari
◉ dovhjort, ringduva

 

På hemsidan 
finns info om hur du 

anmäler dig till jakt samt 
prislista för kött- och

 troféavgifter. 
På Facebook uppmärk-

sammas eventuella 
extra jakter.
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Kronhjortsförvaltning i Vomb

Malmö Viltvårdsförenings ansvar för förvaltningen av kronvilt i Vomb och en del frågor från 
medlemmarna kommer hur detta fungerar. Vi skall med några rader i korthet redovisa hur det 
fungerar. Förvaltning i sig innebär framförallt att underhålla en livskraftig population genom att 
skjuta bort djur med dåliga anlag, individer som inte är önskvärda med tanke på stammens                
optimala överlevnad.

Hur går det till? Vi startar alltid med en särskild jakt efter 
kronhjort under två dagar. Underlag för denna jakt är de 
så kallade fotohjortarna. Hjortar som av Anders Jarnemo 
(kronviltsforskare på Sveriges Lantbruksuniversitet) foto-
graferats under brunsten och som bör skjutas bort på grund 
av dåliga anlag. Här finns också äldre så kallade returhjortar 
representerade och även dom kan ha en mycket ståtlig kron-
uppsättning. Vidare ska vi också efter egen bedömning skjuta 
bort yngre hjortar som vi själva anser icke önskvärda. Det 
är således av största vikt att deltagande jägare är väl bekanta 
med kronviltet och har förmåga att följa dessa instruktioner till punkt och pricka. Därför läggs 
denna jakt inte ut i bokningssystemet utan intresse för att delta anmäls direkt till områdeschefen, 
Peter Jonzon.

Den tilldelning som vi får av Länsstyrelsen och som vi har att rätta oss efter är exakt uppdelad i 
antal hjortar, hindar och kalvar. Eftersom kronviltet är ett licensdjur är reglerna tuffa. Det kan till 
och med innebära ett jaktbrott att fälla fel djur. 

Premiären är alltid en måndag och onsdagen direkt efter startar jakten enligt den tilldelning vi fått. 
Denna jakt och alla kommande jakter finns i bokningsprogrammet. 

En för oss just nu förestående del i förvaltningen är att försöka styra kronviltet genom viltåkrar 
och utfodring till dom centrala delarna av skogsområdet. Allt enligt gällande viltvårdsplan men 
också med tanke på den påverkan som kronviltet har på vattentäcktsområdet. För att minimera 
den störningsrisk som jakten innebär lägger vi också stor ansträngning på att planera jakterna till 
olika områden. Vi har en stor areal att verka i och det måste vi utnyttja.



Områdescheferna rapporterar
På Sturup spanas det efter en kronkalv, jakten på dovhjort har varit väldigt god hittills med 6 
fällda djur, fler än föregående år. Viltvårdarna arbetar med utfodring och det är generellt lugnare 
i skogen vad gäller oljud och rörelse från maskiner och arbetare. Samtliga änder som sattes ut har 
skjutits och fler kommer det att bli. Områdeschef Christer rekommenderar mer hagelskytteträning 
då det generellt tas större chanser på exempelvis en andjakt. 

I Vomb är tryckjakerna väldigt populära heldagsjakter då det är mycket djur i rörelse. Det är 24 
jägare och en hel del funktionärer som deltar. Detta medför en stor organsiation och störningar i 
skogen. Det gör det också svårt att göra ändringar under dagen för att anpassa jakten efter djurens 
rörelsemönster. Därför kommer 2 tryckjakter med 24 jägare att bli 4 tryckjakter med 12 jägare varje 
tillfälle. Det har fällts några bockar men dovhjorten har varit svårjagad. Det är gott om aktivitet på 
åtlarna, hör av dig till områdeschef Peter Jonzon på 0708-841425 om du vill vaka på gris.

I Malmö har jakterna hittills har haft bra resultat och det har varit flera riktigt fina duvjakter i au-
gusti och september. På bockjakten 16 augusti fälldes en fin sextaggare och det har fällts ytterligare 
några bockar som gjort både jägare och funktionärer glada. Områdeschef Fredrik Liv med viltvår-
darna planerar nu för att kunna genomföra några kaninjakter i vinter, vilket kan bli riktigt roligt ef-
tersom det finns en hel del kanin på markerna. Vildsvinen dyker upp regelbundet och en del väldigt 
nära trafiken vilket kan utveckla sig till ett problem, är du intresserad av att vaka på gris kontakta 
viltvårdare Mats Breisner på 070-6708050.

Hur du packar väskorna inför jakten
 - tips från minimalisten Eva Kjellander

   Tänk minimal packning! 

   ”Plåster och desinficerande duk, för skavsår kan verkligen 
   förstöra en jakt riktigt rejält. Huvudvärkspiller (vid rapporter  
   på radio om djur väldigt långt bort från ditt torn), allergi-
   medicin och muskelsmärtstillande (kan vara skönt att smörja 
   in stela leder) är annat viktigt att packa ner för om man skulle  
   börja må dåligt så vill man kunna försöka fixa sig direkt.
   Jag har alltid även med bomull, tops och ett litet sykit som jag 
   har plockat med mig från något hotell. Nål och tråd använder 
   jag överraskande ofta. En liten rakhyvel kan vara trevligt. 
   Powerbanken är ovärderlig när man surfar konstant. 
   Toapapper (för vem vet när man behöver gå)? Halstabletter 
   för oförutsedda hostattacker. Ha med mycket snacks och ha
   det nära tillhands. I tornet känner jag mig sällan hungrig. 
   Jag blir förstås ändå hungrig och trött men jag märker det inte 
   förrän jag är så trött att jag blir gnällig. Men här hjälper det 
   med små snackspauser då och då.”
             
              Obs! Texten är ironisk men bilden är på riktigt! 



Malmö Viltvårdsförening
Kvarnbygården 
Östra Kattarpsvägen, Pl 564
212 91 Malmö

Tel: 040-49 49 30
E-post: mvf@telia.com
www.mvf.nu   
        

          Malmö Viltvårdsförening

Kontakt

Eftersökskurs

Vilka kurser vill du att föreningen erbjuder?
Mejla förslag till mvf@pr.nu

Hantera jaktsabotörer
Personer som medvetet saboterar och förstör jakter har blivit alltmer utagerande och hotfulla.                                                                                                          

Att sabotera jakt är en brottslig handling.
 Läs mer här för tips från Jägareförbundet om hur du bör agera om det händer.

Föreningen erbjuder en populär och omtyckt eftersökskurs för den som har tagit jägarexamen  
 med behörighet för klass 1 vapen. Hunden ska förstås vara lydig och 
 lämplig för eftersöksarbete. På kursen får du träna på faktiska 
 situationer och du får många tips för att utveckla dig som efter-
 söksjägare. Målsättningen är att du ska klara av ett ”enklare” 
 eftersök efter kursens slut. 

Annette Hagen är ansvarig för Hundsektionens kurser i för-
eningen. Annette är även verksam  inom Nationella Viltolycks-
rådet (NVR) samt alitas ofta till större jakter som bedrivs i skåne. 

Ingen jaktlycka?
Nu är det möjligt att köpa vilt som fällts på föreningens marker. Anmäl ditt intresse på vomb@mvf.nu och ange vad för djur du är intresserad av. 

Kursstart våren 2020
Totalt 8 lördagar kl. 9-12. 

Kursavgift 1 800 kr.

Kontakt
Annette Hagen 0703-925591 

malton@live.se
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